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§ 28 
Fastställande av föredragningslista 
Skolnämnden fastställer utsänd föredragningslista. 
 
 

§ 29 
Förvaltningen informerar 

• Brukarundersökning vårterminen 2024 
• Sommaraktiviteter 2024 
• Lokalprojekt 2024 på Solna stads skolor 
• Måltidsorganisation i egen regi 
• Placerade elever efter skolvalet till läsår 2024/2025 
• Samarbete med Solna SAM 

 
 
 
  



 
SOLNA STAD 
 

Protokoll 2024-06-13  
 SID 5 (17) 

 

Signatur 

§ 30 
Budgetuppföljning april 2024 (SKN/2023:1) 
 

Beslut 
Skolnämnden tar del av budgetuppföljning per april 2024. 
 

Sammanfattning 
Den 7 februari beslutade nämnden att Bergshamraskolans högstadium ska återöppnas 
hösten 2025. Förvaltningen fick i uppdrag att ta fram en barnkonsekvensanalys och en 
genomförandeplan med förslag på profil/inriktning för skolan, ekonomiska 
förutsättningar och behov av lokalanpassningar. Uppdraget redovisades i april och 
nämnden beslutade om att skolan ska samarbeta med närliggande universitet och 
högskolor och ha en tydlig akademisk profil. Skolan ska även ha ett nära samarbete med 
det lokala föreningslivet. 
 
Den nystartade samarbetsmodellen mellan skola, socialförvaltning, polis och fritid 
(SSPF) har börjat formera sig och har under perioden startat ett första gemensamt 
ärende. En styrgrupp och en arbetsgrupp är utsedd och en överenskommelse mellan de 
olika aktörerna är upprättad. Målgruppen för samarbetet är ungdomar i åldersgruppen 
12-16 år som uppvisar ett riskbeteende kopplat till missbruk och kriminalitet. 
 
Under våren har även organisation och arbetssätt för det skolsociala teamet, som 
startade under hösten 2023, arbetats fram. Det skolsociala teamet är en 
samverkansform mellan skola och socialtjänst och målgruppen är elever i årskurs 3-9 
som har hög frånvaro och en problematisk skolsituation. Det skolsociala teamet leds av 
en styrgrupp och den operativa arbetsgruppen består av en socialsekreterare och en 
skolkurator. 
 
Under april genomfördes två trygghetsvandringar i syfte att skapa tryggare och säkrare 
skolvägar så att fler elever kan gå eller cykla till skolan. Vårens vandringar har 
genomförts på Granbackaskolan och Vittra Frösunda. Trygghetsvandringarna 
genomförs i samarbete mellan tekniska förvaltningens stadsmiljöavdelning samt barn- 
och utbildningsförvaltningen med målet att genomföra två vandringar per termin, både 
vid kommunala och fristående verksamheter. Efter vandringen sammanställs förslag på 
förbättringar som kan öka tryggheten och säkerheten längs skolvägarna i en 
åtgärdsplan. 
 
Under perioden har de internationella utbytena inom Erasmus + fortsatt. Bland annat 
har lärare från grundskolan och anpassad grundskola varit på jobbskuggning i Beauvais, 
Tallinn och Barcelona. Syftet med jobbskuggningen är att samverka kring aktuella 
frågor och ta med sig goda exempel att implementera på hemmaplan. På gymnasiet har 
både elever och lärare varit på Erasmusutbyten i Tyskland och Slovakien och i slutet av 
april besökte elever från ekonomiprogrammet EU-parlamentet i Strasbourg. 
 
I februari påbörjade elva medarbetare inom förskolan och fritidshemmet en 
barnskötarutbildning. Det är ett nationellt yrkespaket med kurser från barn- och 
fritidsprogrammet utformat för arbete inom pedagogisk verksamhet. Utbildningen 
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pågår i cirka 1,5 år och studietakten är individuell utifrån deltagarnas förkunskaper och 
förutsättningar. Från januari till maj genomför åtta medarbetare i fritidshemmen kursen 
Lära i och om fritidshem (7,5 högskolepoäng) anordnad av Stockholms universitet. 
 
Arbetet med nämndmålen pågår enligt plan. Utifrån vårens screening gällande 
läsförmåga visar resultaten att eleverna på lågstadiet fortsatt har en bra läsförmåga, men 
att resultaten för eleverna på mellanstadiet är något sämre. För att främja läsandet och 
öka läsförmågan kommer bland annat konceptet Läsa äger att genomföras under 
sommarlovet på samtliga fritidshem. I mars genomfördes brukarundersökningen för 
året för elever och vårdnadshavare i årskurs 3, 5 och 8 på samtliga kommunala 
grundskolor och fyra fristående grundskolor. Resultatet presenteras för nämnden i juni. 
Satsningen på att öka kvaliteten och kompetensen i fritidshemmet fortsätter. Bland 
annat genomgår alla medarbetare en utbildning kring neuropsykiatriska 
funktionsnedsättningar (NPF). 
 
Verksamhetens nettokostnad för perioden är 362,2 mkr, vilket är 12,9 mkr lägre än 
budget. Avvikelsen mot budget avser främst ökade intäkter för statsbidrag från 
Skolverket och Migrationsverket samt lägre kostnader för köp av verksamhet, bidrag till 
friskolor. Det lägre kostnaderna för köp av verksamhet beror på att det varit färre 
elever i anpassad grundskola och gymnasieskolan än budgeterat för perioden. Jämfört 
med föregående år är nettokostnaden 18,2 mkr (5,3 procent) högre. Avvikelsen från 
föregående år förklaras av volym- och kostnadsökningar som också kompenserats för i 
nämndens ram. 
 
Helårsprognosen visar på en budget i balans. 
 
Investeringsprognosen visar på 4,0 mkr lägre investeringsutgifter än budgeterat 
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§ 31 
Uppföljning av det systematiska arbetsmiljöarbetet 2023 
(SKN/2024:889) 
 

Beslut 
Skolnämnden tar del av barn- och utbildningsförvaltningens årliga uppföljning av det 
systematiska arbetsmiljöarbetet 2023.  
 
Sammanfattning 
Barn- och utbildningsförvaltningen har genomfört en uppföljning av det systematiska 
arbetsmiljöarbetet avseende år 2023. 
 
Uppföljning av förgående års systematiska arbetsmiljöarbetet i barn- och 
utbildningsförvaltningen sker årligen i de lokala arbetsmiljökommittéerna (LAMK) i 
samband med den partsgemensamma arbetsmiljödagen som förlagts till den 14 februari 
2024. Dagen innehöll presentationer av goda exempel från våra verksamheter samt en 
föreläsning kring att utveckla sin förmåga att hantera obehagliga situationer där hot och 
våldssituationer även kan förekomma. 
 
Barn- och utbildningsförvaltningen har därefter tagit fram en handlingsplan över 
förbättringsområden partsgemensamt i förvaltningens arbetsmiljökommitté/FAMK 
den 17 maj.  
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§ 32 
Timplan för Solna stads kommunala grundskolor läsåret 
2024/2025 (SKN/2024:719) 
 

Beslut 
Skolnämnden antar förslaget till timplan för Solna stads kommunala grundskolor. 
Timplanen träder i kraft från och med läsåret 2024/2025. 
 
Sammanfattning 
Riksdagen har beslutat genom regeringens proposition 2023/24:20 ”Bättre anpassad 
undervisningstid i grundskolan, specialskolan och sameskolan” att helt ta bort 
undervisningen i elevens val och att utöka undervisningstiden i naturorienterande 
ämnen, samhällsorienterande ämnen, bild, musik samt hem- och konsumentkunskap. 
Detta innebär att barn- och utbildningsnämnden behöver revidera timplanen för Solna 
stads kommunala grundskolor. 
 
Ändringarna innebär att de 177 undervisningstimmar som tidigare låg på elevens val 
fördelas så att antalet undervisningstimmar utökas med 50 i naturorienterande ämnen, 
95 i samhällsorienterande ämnen, 10 i bild, 10 i musik samt 12 i hem- och 
konsumentkunskap. 
 
Utöver de förändring som följer av riksdagens beslut anser förvaltningen att 
undervisningstiden i svenska bör justeras på mellanstadiet. För att få en jämnare 
fördelning mellan årskurserna föreslås att 29 timmar svenska i årskurs 6 fördelas med 
14,5 timmar till årskurs 4 och 14,5 timmar till årskurs 5. Omvänd förändring föreslås 
göras i samhällsorienterande ämnen. 
 
Dessutom föreslås att undervisningstiden i språkval i årkurs 6 ökas med 3 timmar vilket 
är en justering av tidigare avrundning.  
 
Det innebär att timplanen behöver regleras inför läsåret 2024/2025. 
 
Förvaltningen föreslår att nämnden beslutar att anta förslaget till timplan för Solna 
stads kommunala grundskolor. Timplanen träder i kraft från och med läsåret 
2024/2025. 
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§ 33
Yttrande över motion av Peter Edholm (L) om att hålla Solnas 
skolor stängda för obehöriga (SKN/2024:287) 

Beslut 
Skolnämnden antar förvaltningens yttrande som sitt eget och överlämnar det till 
kommunstyrelsen. 

Sammanfattning  
Peter Edholm (L) har till kommunfullmäktige sammanträde den 25 mars 2024 
inkommit med en motion om att hålla Solna skolor stängda för obehöriga. I motionen 
yrkas att Solnas samtliga skolor enbart ska vara tillgängliga för elever och personal och 
att obehöriga därmed inte ges tillträde. Skolnämnden har fått möjlighet att yttra sig över 
ärendet.  

I grunden är skolorna och skolgårdarna enbart tillgängliga för behöriga (elever, personal 
och vårdnadshavare) utifrån att skola och skolgård inte är allmän plats under 
verksamhetstid, men skolorna i Solna stad står i allmänhet olåsta under verksamhetstid 
och vid entréer till gårdarna finns inget som hindrar obehöriga från tillträde.  
Intentionen att göra skolorna säkrare för elever och personal ser förvaltningen positivt 
på.  

För att stoppa obehöriga från att komma in i skolorna krävs någon form av 
passagesystem med behörighetskontroll, förvaltningen ser dock olika perspektiv och 
utmaningar med det.  

Det pågår redan arbeten utifrån säkerhet i skolor. Stadsledningsförvaltningens 
säkerhetsavdelning utreder och planerar för införande av en säkerhetsapp i staden för 
att underlätta kommunikation vid kriser. Barn- och utbildningsförvaltningen arbetar 
sedan några år tillbaka med utbildning i hantering av pågående dödligt våld. I pågående 
nybyggnadsprojekt för skolor har frågan diskuterats utifrån möjligheten att skapa 
byggnader som har ett begränsat antal entréer. Nya Järvastadens skola som är under 
uppförande utrustas med möjlighet till trygghetslarm att nyttjas vid eventuellt intrång.  

Mot bakgrund av ovanstående anser förvaltningen motionen vara besvarad. 

Yrkanden 
Eva Eriksson (S) föreslår att skolnämnden beslutar enligt förvaltningens förslag. 

Marcus Willershausen (L), Veronika de Jonge (M) och Nataliya Hulusjö (KD) föreslår 
att skolnämnden föreslår att bifalla motionen. 

Beslutsgång 
Ordförande konstaterar att det finns två förslag till beslut: 

Förvaltningens förslag 
Marcus Willershausens (L) Veronika de Jonges (M) och Nataliya Hulusjös (KD) 
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gemensamma förslag 

Ordförande ställer förslagen mot varandra och konstaterar att skolnämnden beslutar 
enligt förvaltningens förslag. 

Reservationer  
Marcus Willershausen (L) Veronika de Jonge (M) och Nataliya Hulusjö (KD) reserverar 
sig mot beslutet. 
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§ 34
Yttrande över motion av Samuel Klippfalk (KD), Nataliya 
Hulusjö (KD), Ansgar Toscha (KD) och Andreas Hulusjö (KD) 
om att bevara tyska i moderna språk (SKN/2024:286) 

Beslut 
Skolnämnden antar förvaltningens yttrande som sitt eget och överlämnar det till 
kommunstyrelsen. 

Sammanfattning 
Samuel Klippfalk (KD), Nataliya Hulusjö (KD), Ansgar Toscha (KD) och Andreas 
Hulusjö (KD) har till kommunfullmäktiges sammanträde den 25 mars 2024 inkommit 
med en motion om att bevara tyska i moderna språk. Sammanfattningsvis lyfts det fram 
i motionen att vid skolnämndens sammanträde den 7 mars 2024 presenterade barn- och 
utbildningsförvaltningen att avskaffa tyska som språkval med motiveringen att det är ett 
lågt antal elever som väljer det tyska språket. Vidare betonar motionärerna vikten av att 
elever får lära sig Europas största språk. Motionärerna beklagar att få elever väljer det 
tyska språket och menar att avskaffa det tyska språket kan resultera till att eleverna blir 
dålig förberedda i deras framtida arbetsliv samt att fel signaler sänds.  

Motionen är remitterad till skolnämnden. 

I grundskolan och specialskolan ska huvudmannen enligt 9 kap § 5 skolförordningen 
(2011:186) erbjuda minst två av de moderna språken franska, spanska och tyska som 
språkval. I Solna stad erbjuds tyska, franska och spanska som språkval. De angivna 
språk som erbjuds har varit gällande sedan tidigare och inga förändringar har skett inom 
språkvalet för de moderna språken. Inför det nya läsåret 2024/2025 har elever haft 
möjlighet att välja det tyska språket och till höstterminen kommer ett antal elever 
inskrivna i Solna stads skolor att läsa språket.  

Barn- och utbildningsförvaltningen föreslår därmed skolnämnden att godkänna 
förslaget till yttrande och överlämna det till kommunstyrelsen för fortsatt beredning. 
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§ 35 
Svar på nämndinitiativ från Veronika de Jonge (M), Marcus 
Willershausen (L) och Nataliya Hulusjö (KD) om 
upprustningen av Råsunda skolas lågstadiegård 
(SKN/2024:347) 
 

Beslut 
Skolnämnden förklarar nämndinitiativet besvarat. 
 
Sammanfattning 
Vid skolnämndens sammanträde den 18 april 2024 inkom Veronika de Jonge (M), Marcus 
Willershausen (L) och Nataliya Hulusjö (KD) med ett nämndinitiativ gällande 
upprustning av Råsunda skolas lågstadiegård. 
 
Beslut om upprustning av Råsunda skolas lågstadiegård togs mot bakgrund av att 
skolgården är sliten, behöver uppdaterad lekutrustning samt är i behov av markarbete 
för att förhindra bland annat vattensamlingar och läckage mot underliggande matsal. 
Projektet har planerats i nära och löpande samråd mellan tekniska förvaltningen, barn- 
och utbildningsförvaltningens centrala lokalenhet samt Råsunda skolas skolledning. 
Elever och personal har deltagit i planeringen av hur skolgården ska disponeras och 
utrustas.  
 
Under projektets gång uppdagades problem med dagvattensystem och tätskikt mot 
underliggande matsal. Tekniska förvaltningen gjorde bedömningen att detta behövde 
utredas grundligt med hjälp av bland annat externa sakkunniga. Dessa utredningar 
påvisade allvarliga brister i dagvattensystem och i tätskikt ovanför matsalen. Bristerna är 
av en sådan karaktär att det vore oansvarig att inte åtgärda dessa inom ramen för 
projektet. Dock har det medfört utmaningar, inte minst för verksamheten. 
 
För att hantera utmaningarna har veckovisa samordningsmöten mellan tekniska 
förvaltningens projektledare, entreprenör, skolledning och barn- och 
utbildningsförvaltningens samordnande projektledare genomförts löpande under hela 
projektet. På mötena avhandlas bland annat status i projektet, utmaningar och hantering 
av dessa, och verksamheten lyfter eventuella behov av anpassningar av arbetena så att 
entreprenör kan möta upp dessa. 
 
Information från samordningsmötena tas vidare från biträdande rektor till 
arbetslagsledare på skolan, oftast veckovis. Arbetslagsledare tar i sin tur informationen 
vidare till övrig personal, lärare och fritidspersonal, på arbetslagsmöten, på 
personalmöten, via veckobrev samt på LAMK (lokal arbetsmiljökommitté). All 
utskickad vårdnadshavarinformation går även till medarbetare.   
 
Informationsbrev har skickats till vårdnadshavare från barn- och 
utbildningsförvaltningen centralt via Infomentor samt via skolans veckobrev. 
 
Yttrande 
Eva Eriksson (S), Olle Nykvist (C) och Ellen Samuelsson (V) lämnar gemensamt 
yttrande enligt bilaga 1. 
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§ 36 
Svar på nämndinitiativ från Marcus Willershausen (L), 
Veronika de Jonge (M) och Nataliya Hulusjö (KD) om att 
förbjuda TikTok och andra sociala medier på Solna stads 
enheter i skolverksamheten (SKN/2024:189) 
 

Beslut 
Skolnämnden förklarar nämndinitiativet besvarat. 
 
Sammanfattning 
Vid skolnämndens sammanträde den 7 mars 2024 inkom Marcus Willershausen (L), 
Veronika de Jonge (M) och Nataliya Hulusjö (KD) med ett nämndinitiativ avseende att 
förbjuda Tiktok och andra sociala medier på stadens enheter. I initiativet yrkades att 
Tiktok ska blockeras från att laddas ner av elever och anställda i skolorganisationen på 
Solna stads enheter samt att sociala medier-applikationer i allmänhet ska blockeras från 
att laddas ner av elever på Solna stads enheter. Skolnämnden tog emot nämndinitiativet 
och gav förvaltningen i uppdrag att besvara det. 
 
Barn- och utbildningsförvaltningen har utrett möjligheten att spärra tillgång till 
applikationer som exempelvis Appstore för att förhindra nedladdningar av oönskade 
applikationer på stadens enheter. Det skulle vara tekniskt möjligt, men för att 
genomföra arbetet kommer det innebära stora kostnader.  
Elever som är inskrivna i Solna stads skolor använder endast stadens datorer men kan 
komma åt applikationer som Tiktok via webben. Om en elev använder sin dator för 
annat än instruerat och som även innebär störningar på lektionstid har skolpersonal rätt 
att agera i situationen utifrån vilka ordningsregler som finns i skolan. Förvaltningen 
förutsätter att varje skolverksamhet följer ordningsreglerna.  
 
Med anledning av ovanstående föreslår förvaltningen därför att nämndinitiativet anses 
besvarat.  
 
Yrkanden 
Eva Eriksson (S) föreslår att skolnämnden beslutar enligt förvaltningens förslag. 
 
Marcus Willershausen (L) föreslår att skolnämnden beslutar att bifalla nämndinitiativet. 
Veronika de Jonge (M) och Nataliya Hulusjö (KD) ansluter sig till förslaget. 
 
Beslutsgång 
Ordförande konstaterar att det finns två förslag till beslut: 
 
Förvaltningens förslag 
Marcus Willershausens (L) förslag 
 
Ordförande ställer förslagen mot varandra och konstaterar att skolnämnden beslutar 
enligt förvaltningens förslag. 
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Reservationer 
Marcus Willershausen (L), Veronika de Jonge (M) och Nataliya Hulusjö (KD) 
reserverar sig mot beslutet. 
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§ 37 
Svar på nämndinitiativ från Sofia Paulsson (M), Marcus 
Willershausen (L) och Nataliya Hulusjö (KD) gällande 
skolnämndens årsredovisning (SKN/2024:95) 
 

Beslut 
Skolnämnden förklarar nämndinitiativet besvarat.  
 
Sammanfattning 
Vid skolnämndens sammanträden den 8 februari 2024 inkom Sofia Paulsson (M), 
Marcus Willershausen (L) och Nataliya Hulusjö (KD) med ett nämndinitiativ gällande 
skolnämndens årsredovisning för 2023. Skolnämnden tog emot nämndinitiativet och 
gav förvaltningen i uppdrag att besvara det. 
 
Av nämndinitiativet framgår sammanfattningsvis att det finns en oro för nämndens 
ekonomiska resultat för 2023, där nämnden uppvisar ett negativt resultat för året. Det 
framgår även att det finns ett behov av transparens kring lägesbilden och hur skolornas 
åtgärdsplaner ser ut för att vända den ekonomiska utvecklingen.  
I nämndinitiativet föreslås att skolnämnden ska få en fullständig redovisning av 
resultatet på enhetsnivå (både för grund- och gymnasieskolan) samt att skolnämnden 
får en fullständig redovisning av varje skolas åtgärdsplan för att vända de negativa 
resultaten. 
 
På skolnämndens sammanträde den 8 februari 2024 redovisades det ekonomiska 
resultatet på enhetsnivå för samtliga enheter i egen regi. På efterföljande 
nämndssammanträde den 7 mars redovisades det ekonomiska resultatet för januari och 
februari och förvaltningschefen redovisade också de åtgärder som genomförts eller ska 
genomföras för att enheterna ska nå en budget i balans. På skolnämndens sammanträde 
den 18 april redovisades det ekonomiska resultatet för det första kvartalet och 
förvaltningschefen informerade om pågående åtgärder på enheterna. På sammanträdet 
redovisades också aktuell statistik gällande klasstorlekarna på grundskolan. 
 
Skolnämnden kommer att informeras om det ekonomiska resultatet på enhetsnivå och 
om pågående och planerade åtgärder för att nå en budget i balans på varje nämndsmöte 
under resten av året.  
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§ 38 
Svar på nämndinitiativ från Marcus Willershausen (L) om 
skolval i samband med Europaparlamentsvalet 2024 
(SKN/2024:348) 
 

Beslut 
Skolnämnden förklarar nämndinitiativet besvarat. 
 
Sammanfattning 
Vid skolnämndens sammanträde den 18 april 2024 inkom Marcus Willershausen (L) 
med ett nämndinitiativ om skolval i samband med Europaparlamentsvalet 2024. I 
initiativet yrkades att skolnämnden snarast uppmanar rektorerna för Solna gymnasium 
samt stadens högstadieskolor att genomföra skolval 2024 samt att Solna gymnasium 
bjuder in de politiska ungdomsförbunden till skolan innan Europaparlamentsvalet 9 
juni. Skolnämnden tog emot nämndinitiativet och gav förvaltningen i uppdrag att 
besvara det. 
 
Barn- och utbildningsförvaltningen har redan ett pågående arbete där förvaltningen 
varit delaktiga i att bjuda in samtliga partier som är representerade i riksdagen till Solna 
gymnasium samt till stadens högstadieskolor med anledning av Europaparlamentsvalet 
2024. Samtliga forum äger rum före valdagen den 9 juni 2024 och har varierande 
upplägg i varje skolverksamhet.  
 
Solna gymnasium kommer även genomföra skolval i samarbete med Myndigheten för 
ungdoms- och civilsamhällesfrågor (MUCF). 
 
Med anledning av ovanstående föreslår förvaltningen därför att nämndinitiativet anses 
besvarat. 
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§ 39 
Anmälan av delegationsbeslut 
Skolnämnden tar del av följande delegationsbeslut: 
SKNdel/2024 §§7, 175, 215–263, 265–271, 273–275, 277, 279, 281 
 
Skolnämnden tar del av följande delegationsbeslut om skolskjuts: 
2024/00042–00043, 00045–00050, 00052–00057, 00059–00060, 00063–00065, 00067–
00079, 00081, 00083, 00085–00090, 00093–00095, 00097–00104 
 

§ 40 
Anmälan av post- och ärendelista 
Skolnämnden tar del av post- och ärendelista. 
 
 

§ 41 
Övrigt  
Inget övrigt vid detta sammanträde. 
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SKN ärende 10: Svar på nämndinitiativ om upprustningen av Råsunda skolas lågstadiegård 

SKN/2024:347 

Yttrande 

När renoveringsarbetet av Råsunda skolas lågstadiegård påbörjades så uppdagades att 

hela skolgården var ett fuskbygge med bland annat dagvattenbrunnar som inte hade rör 

som kunde leda bort vattnet. En renovering utvecklades till ett väldigt stort projekt. Till 

saken hör att skolan vid upprepade tillfällen tidigare år felanmält stora vattensamlingar 

på skolgården som inte åtgärdades med annat än lappande och lagande. Vi gör nu ett 

genomgripande renoveringsarbete. 

Det innebär att man måste göra kanaler i berget för att leda bort dagvatten en gång för 

alla. Staden har nu vidtagit alla säkerhetsåtgärder som behövs för att säkra att arbetet 

utförs på ett säkert sätt för elever och personal. Detta följs upp minst varje vecka med 

skolan, projektledningen samt entreprenören. Inga avvikelser har noterats. En 

barnkonsekvensanalys är också gjord där barnens röst har hörts. 

För några veckor sedan kunde man övergå till sprängning istället för spräckning av 

berget vilket gör att arbetet kommer att kunna bli färdigt väsentligt tidigare än vad vi 

tidigare trodde. Sprängning på bestämda tider upplevs av personalen som mycket 

mindre störande än spräckning som höll på i timmar åt gången. Eva Eriksson var själv på 

skolan och upplevde den sprängning som skedde kl. 11.30 den första sprängningsveckan. 

Det lät men de tre signalerna innan som förvarnade gjorde att vi var beredda. Personalen 

har också förberett barnen i klasserna inför arbetet. 

Skolgården beräknas nu stå klar för användning vid skolstarten i augusti. Partiet ovanför 

matsalen kommer vara klart i slutet av september. Det kommer att bli en jättefin 

multisportarena. 

Oppositionen krävde i april att arbetet skulle stoppas fram till sommarlovet. Det var 

enligt vår mening inte önskvärt eftersom skolgården då inte skulle vara klar till skolstart 

utan arbetet skulle återigen ha förskjutits i flera veckor. 

Eva Eriksson   Olle Nykvist  Ellen Samuelsson 
Socialdemokraterna Centerpartiet Vänsterpartiet 
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